

## Terms and Conditions

1. These Terms and Conditions are relevant to the **Home Appliances Flash sales** promotion (the "Promotion") which is provided by Samsung and designed for its customers, where they shall be eligible to get the following special prices ("Promotional Price") upon the purchase of the Device:

| Device         | Original price | Promotional Price |
|----------------|----------------|-------------------|
|                | AED            | AED               |
| WD10T554DBN/GU | 4099.00        | 3000.00           |
| VS20R9046S3/SG | 2699.00        | 1999.00           |

2. This Promotion is available only at Samsung online store ([shop.samsung.com/ae](http://shop.samsung.com/ae)) ("Shops").

3. The Promotion is valid from February 3, 2022 up to February 28, 2022 ("Promotion Period") and customers shall not be able to avail the Promotion after the last day of the Promotion Period.

4. Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Promotion or to modify these Terms and Conditions at any time prior to the Promotion Period.

5. Samsung and its partners shall not be liable in the event of delay and/or non-performance of any of its obligations under these Terms and Conditions in the event of: quarantine restriction caused by the outbreak of any national or international pandemic; any other restriction issued by the federal government of the United Arab Emirates or state Government in any of the emirates; or Force Majeure beyond the control of Samsung to fulfil any of its obligations stated herein.

6. Samsung shall not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with these Terms and Conditions and/or the Promotion.

7. By participating in this Promotion, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the country where the customer is resident within the Territory and such disputes in relation to these Terms and Conditions shall be resolved by the competent courts in that country.

## الشروط والأحكام

1. تشمل هذه الشروط والأحكام على عرض الفلاش سيل للأجهزة المنزلية ("العرض الترويجي") المتوفر لعملاء سامسونج لدى قيامهم بشراء أجهزة سامسونج المنزلية ("الجهاز"، "الأجهزة") بحيث يحق لهم الحصول على الأسعار الخاصة التالية ("السعر الترويجي") عند شراء الجهاز:

| الجهاز         | السعر الاصلي | السعر الترويجي |
|----------------|--------------|----------------|
|                | د.إ          | د.إ            |
| WD10T554DBN/GU | 4099.00      | 3000.00        |
| VS20R9046S3/SG | 2699.00      | 1999.00        |

2. يتوفر هذا العرض الترويجي فقط في متاجر سامسونج عبر الإنترنت ([shop.samsung.com/ae](http://shop.samsung.com/ae)) ("المتاجر").

3. إن هذا العرض الترويجي سار خلال الفترة الممتدة من 3 فبراير 2022 وحتى 28 فبراير 2022 ("مدة سريان العرض الترويجي") ولا يحق للعملاء الاستفادة منه بعد انتهاء مدة سريان العرض الترويجي.

4. تحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها الخاص بالحق في إلغاء أو تعديل العرض أو تعديل أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل مدة سريان العرض الترويجي.

5. لا تتحمل سامسونج وأي من شركائها المسؤولية عن أي تأخير و/أو عدم تنفيذ أي من التزاماتها بموجب هذه الشروط والأحكام عند حدوث تقيد حجر صحي بسبب تفشي أي وباء محلي أو عالمي، أو في حال وجود أي قيود أخرى مفروضة من الحكومة الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة أو المحلية لأي من الإمارات أو عند حدوث أي قوة قاهرة أخرى خارجة عن إرادة سامسونج لوفاء بأي من الالتزامات المنصوص عليها في هذه الشروط والأحكام.

6. لا تتحمل سامسونج أية مسؤولية تجاه العميل عن أي خسارة و/أو ضرر من أي نوع مرتبط بهذه الشروط والأحكام و/أو المشاركة في هذا العرض الترويجي.

7. إذا قام العميل بالاشتراك في هذا العرض الترويجي فإنه يوافق بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذو ارتباط مباشر أو غير مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يخضع لقوانين الدولة حيث يقيم العميل ضمن الإقليم وأن أي خلافات تتعلق بهذه الشروط والأحكام سيتم تسويتها والنظر فيها من قبل المحاكم ذات الاختصاص في تلك الدولة.

